

Franckesche Stiftungen zu Halle

Liber Latinus In Vsum Puerorum Latinam Linguam Discentium Editus

Büsching, Anton Friedrich

Berolini, 1767

VD18 1347295X

De salubritate regionis.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-190266

pestri positioni. Alii deinde colles vinetis vestiantur, materiam lapidemque si necessitas aedificandi coegerit, nec minus pecudibus pascua praebere possint. Tum riuos decurrentes in prata, et hortos, et salicta, viae aquae salientes demittant. Nec absint greges armentorum, caeterorumque quadrupedum, culta et dumeta pascentium. Sed haec positio quam desideramus, difficilis et rara paucis contingit, proxima est huic, quae plurima ex his habet; tolerabilis, quae non paucissima.

De salubritate regionis.

Mercaturis agrum, est reuifendus saepius is, quem velint mercari: nam prima inspectione neque vitia, neque virtutes abditas ostendit, quae mox retractantibus facilius apparent. Quemadmodum autem sapientis est, non ubique emere, nec aut vbertatis illecebris, aut deliciarum concinnitate decipi: sic vere industrii patrifamilias est, quidquid aut emerit, aut acceperit, facere fructuosum atque vtile: quoniam et grauioris coeli multa remedia tradita sunt, quibus mitigetur pestifera lues, et in exili terra cultoris prudentia ac diligentia maciem soli vincere poreft. Nullus ager sine profectu (*) colitur, simul attentando possessor efficit, vt in id formetur, quod maxime praestare possit: ea res etiam feracissimos agros vtiliores reddit. Itaque nusquam experimentorum varietas omittenda

H 3

(*) h. e. vtilitare.